
 

Mailinn Bie-Evensen 
referent Side 1 av 6 

Styremøte - Arendal og Omegn Hundeklubb. 

Dato Møtetid fra – til Sted 

26.06.2023 18.00- På teams 

Møteleder Referent 
Anne Linn Moen, leder Mailinn Bie-Evensen, Sekretær 
 
 
Tilstede 
Anne Linn Moen 
Trine Thorkildsen 
Mailinn Bie-Evensen 
Ellen Leikvangen 
Gidske Houge 
Sølvi Eyde-Olsen 
Elin Søisdal Gjeruldsen 
Siv Svendsen 
 
 

 
Meldt Forfall 
Charlotte Hagen Kidachi 
Bente Trydal 
 

  
 

Møtereferatet sendes pr mail til styremedlemmene og publiseres på klubbens hjemmeside etter 
godkjenning. 
 

 

Sak Referat/ handling Frist Utføres 
av Status 

17/2023 Godkjenning av innkallingen 
 
Vedtak: Godkjent 

   
 
 

18/2023 Godkjenning av styremøtereferat ifra forrige styremøte 
 
Vedtak: Godkjent 

   
 

 
 
 
 
19/2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Innmelding av nye saker til behandling i dagens styremøte 
 
Ingen saker kommet på mail 
  
Sak:  
Treningstider 
Pr i dag er det ingen regler for bookinger 
 
vedtak: 
faste greners treningstider overgår booking i kalender 
Ikke lov å booke mer enn en uke frem i tid. 
2 timer per person 
Begge banene kan bookes samtidig. 
Vil bli lagt ut på hjemmesiden 
 

   



 

Mailinn Bie-Evensen 
referent Side 2 av 6 

Sak Referat/ handling Frist 
Utføres 
av Status 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Status fra komiteene 
 
 
Status økonomi 
Ellen oppdaterer styret på møtet 
Klubben har god økonomi 
 
 
Info fra LP/RL 

 Vi har hengt opp lister med trenings-momenter på treningsbua 
til inspirasjon til de som kommer på trening.  

 Andre runde av rally-cup ble arrangert 11. mai. 23 ekvipasjer 
stilte til start, med mange deltakere i klasse 1.  

 Andre runde av lp-cup ble arrangert 24. mai. 22 ekvipasjer stilte 
til start. Ting tyder på god rekruttering med 7 ekvipasjer til start 
i rekrutt og 9 ekvipasjer i klasse 1.  

 Vårens kurs ble avsluttet forrige uke. Vi kommer til å sende ut 
spørreundersøkelse til kursdeltakere for å kunne gjøre en 
evaluering.  

 Det er startet arbeid med booking av instruktører til høstens 
valpe- og nybegynnerkurs.  

 Det ble arrangert NKK bronsemerke-prøve 19. juni. 11 
ekvipasjer stilte til start, og 4 klarte bronsemerket. 

 Det ble holdt åpen merketaking i rallylydighet 19. juni. 15 
ekvipasjer stilte til start, og 13 klarte klubbens bronsemerke. Vi 
har også oppdatert klubbens merker (bronse, sølv og gull) til 
nytt regelverk.  

 Onsdag 21. juni ble det arrangert klubbmesterskap i rally. 24 
ekvipasjer stilte til start.  

 Onsdag 5. juli arrangeres klubbmesterskap i lydighet.  
 Vi er i prosess med å bestille nye sløyfer. Det blir store sløyfer 

til mellomtitler i rallylydighet og lydighet, og mindre sløyfer til 
bronsemerket og sølvmerket i lydighet. I tillegg bestilles det 
sløyfer til 4 x rallystevner og 3 x lydighetsstevner.  

 

 

 

 

 

Info fra hyttekomieten 

 

Vi har hatt møte i forbindelse med planlegging av dugnad. 



 

Mailinn Bie-Evensen 
referent Side 3 av 6 

Sak Referat/ handling Frist 
Utføres 
av Status 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dugnad ble avholdt den 31.05.23 fra kl 18.00 og utover. 

En veldig fin dugnad med god arbeidslyst! 

15 stk som møtte opp. Vi serverte pølser og brus. Ett par stk hadde bakt 
kake. 

 

Ett par dager før dugnad ble benker og hyttevegger vasket og 
høytrykkspylt. 

Det ble også laget en liten sperre med steinhelle for å forhindre grus å 
sive ned på gressbanen. 

På selve dugnaden ble benker oljet, vinduer vasket utvendig og 
innvendig. 

Det ble ryddet i utstyrsbua der verktøy og rallyutstyr ligger. 

Grusbanen ble raket, luket og sprøytet med edikkvann. 

Kanten rundt gressbanen og grusbanen ble klippet og raket. 

Foran hytta ble det feid. 

Vedlikehold av grusbanen må gjøres jevnlig, det gror godt i den fine 
sadden. 

Det som gjenstår, er rensing av takrenner og vasking av tak. Det kan 
gjøres til høsten. 

Det har vært lite tilbakemeldinger ang dodør som står åpen etter 
bytting av kode. 

Endel tilbakemeldinger på full søppeldunk. Med mye aktivitet blir det 
fort fullt, vi må gi beskjed til Harrys transport før det renner over. 

 

 

 

 

 

 

 

Info fra bruksgruppa 

Brukskarusellen var populær 

Hadde feltkurs som var bra 
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Og planlegger nytt stevne men foreløpig under planlegging 

Stevnet 25 og 26 mars gikk litt i minus, men på sikt er det bra for 
rekruttering og videre aktiviteter  

 

Info fra agility 

Arrangerte NM og det ble en stor suksess – godt samarbeid mellom 
klubbene.  

Blåbær ble arrangert 25.mai – bra oppmøte og bra for rekrutteringen 

Klubbmesterskap ble også arrangert 1 og 8 juni -mange møtte opp og 
god stemning. 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

20/2023 
 

Sak: 
Eventuelt 
 
Rullering på sekretærrollen etter sommeren – Gidske blir referent og 
sekretær fra august til og med desember. 
 
Pris leie av bane 300 pr stk og 500 kr for å leie klubbhytta for andre 
klubber 
 
Klubbklær – kan klubben dekke noe av klærne?  
Kan instruktørene få dekket kr 1000 på klubbklær i stedet for vesten? – 
tar det videre neste møte 
 
Neste styremøte: 22.august kl 18.00 
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